

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

4th July, 2023

Circular No. 22074

Dear Parents/Guardians,

The Arrangements for the Release of the HKDSE Results

The results of Hong Kong Diploma of Secondary Examination (HKDSE) will be announced on 19th July 2023. Apart from distributing the HKDSE result slips to the students, the school will also provide career guidance and emotional counselling to the S6 students. All S6 students are requested to be seated in the school hall before 8:15 a.m.

Online Career Talk on ‘Preparation for Release of the HKDSE Results’

The Career and Life Planning Section will hold an online talk to assist S6 students to make better preparation for the release of HKDSE results. Social workers from the Tai Hang Youth Centre will provide essential information as well as tips on action plans and mental preparation. You and your son/ward are cordially invited to attend the talk. Details are as follows:

Date: 15th July 2023 (Saturday)

Time: 10:00 a.m. to 11:30 a.m.

Mode: Online via Microsoft Teams (link: <https://rb.gy/2m96t>)



For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：22074

敬啟者：

香港中學文憑考試放榜日安排

應屆香港中學文憑考試將於2023年7月19日放榜，學校將於當日派發中學文憑試成績通知書，除此之外，學校亦會為同學提供升學輔導及情緒支援，請同學於上午8時15分前到達學校禮堂。

「準備DSE放榜日」網上講座

本校生涯規劃組將舉辦網上講座，以協助中六同學更妥善準備香港中學文憑考試放榜日。屆時大坑青年中心的社工將提供與放榜相關的重要資訊，以及放榜的規劃工作和心理準備之心得。本校誠邀 台端及 貴子弟參與是次活動。詳情如下：

日期：2023年7月15日(星期六)

時間：上午10時正至上午11時30分

模式：透過 Microsoft Teams 網上舉行 (講座連結：<https://rb.gy/2m96t>)



如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話：2711 8175)。

此致
中六級家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二三年七月四日